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Z á p i s 

o průběhu konference občanského sdružení SKI Vítkovice – Bílá, IČ: 70632219, se sídlem Bílá 173, PSČ 739 15, Staré 
Hamry, (dále též jen „SKI“), konané dne 1.12.2014, od. 17:00 hod., v zasedací místnosti restaurace Městského 
stadionu ve Vítkovicích.  

Pořad jednání konference: 

 
1. Prezentace účastníků od 16,30 hod  

2. Zahájení konference v 17,00 hod 

3. Zhodnocení činnosti během léta 2014 /po VH 2014/ 

4. Informace o předběžných ekonomických výsledcích k 30.10.2014 : 

 - SKI Vítkovice –Bílá o.s.  

 - SKI Bílá –Služby s.r.o.   

Informace budou zavěšeny na www.skibila.cz  /klubová sekce/ od 27.11.2014  

Podrobnější informace možno osobně v kanceláři SKI na stadionu 

5. Informace o brigádnických hodinách a o způsobu vydávání členských jízdenek pro novou sezonu (doporučuje 
se na této konferenci odevzdat loňské karty)   

6. Informace o stavu placení členských příspěvků SKI, oddílových příspěvků OZL za rok 2014 a   

2015 a příspěvků pro SLČR  

7. Informace o stavu placení členských příspěvků SKI, oddílových příspěvků OZL za rok 2014 a 2015 a příspěvků 
pro SLČR         

8. Program závodů na Bílé organizovaných občanským sdružením  

Rozpis závodů a informace o požadavcích do pořadatelského sboru v roce 2014/2015 bude na www.skibila.cz
     

9. Informace o rozvoji SKI Areálu v roce 2014 a výhled na rok 2015 

10. Příprava členů OZL na závodní sezonu 2014/2015  

11. Diskuse   

12. Závěr 

 
Ad1) 

V 16,30 hod byla zahájena prezence konference 

Ad 2)  

V 17.17 hodin dle pozvánky a programu  přivítala  všechny  Milada Němčíková, která je pověřena VV vedením 
konference.   

Ad 3)  

 M. Němčíková předává slovo předsedovi VV S. Olšákovi, který přednesl zprávu o činnosti OS během léta 2014  

( v období od konání poslední VH ).  

• Stav k vytvoření nových Stanov – bude na webu předloženo znění stanov k diskuzi a následně 
k předložení a schválení VH. 

• Dochází ke snížení jednatelů ze 3 na 2  na dceřiné společnosti a jejich zápis ve OR 

• Rekonstrukce zasněžování červené sjezdovky  - pozastavení akce vzhledem k restitucím pozemků 

• Nádrž k zasněžovacím systémům – byla také zastavena. 

• Další viz zpráva S.Olšáka – příl. č. 1 

 

http://www.skibila.cz/
http://www.skibila.cz/
http://www.skibila.cz/
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Ad 9)  

Poděkování M.Němčíkové a postoupení k dalšímu bodu programu a to změna oproti programu, takže je projednán  
bod 9  dle  pozvánky. Slova se ujímá  J. Vrgula a sděluje informaci o rozvoji SKI Areálu v roce 2014 a výhled na další rok 
2015 servisní společnosti SKI VÍTKOVICE-SLUŽBY s.r.o.. Informuje členy konference o  dění v areálu v létě. Informuje 
nejen o provozu, ale i o opravě lanovky.  
 Viz příloha č. 2  

 
 

Poté M.Němčíková k těmto bodům otevírá diskuzi.  
 
Vzhledem k tomu, že se nikdo nehlásí, přechází ke klasickému bodu č. 4. A to jsou předběžné ekonomické výsledky 
nejprve za sdružení.  
 
Ad 4) 
Slovo si přebírá S.Olšák a sděluje informace o předběžných  ekonomických výsledcích k 31.10. 2014.  
K čerpání rozpočtu  sděluje, že výnosy byly díky slabé zimy nízké a výnos z nájmu z dceřiné  s.r.o. byl také slabý. 
Podrobné informace jsou uvedeny ve zprávě S. Olšáka, příl. č. 3. 
 
M. Němčíková otevírá diskuzi, protože nejsou žádné z účastníků konference vzneseny,  předává slovo J. Vrzgulovi, 
který informuje o stavu ekonomických výsledků za SKI Bílá Služby s.r.o. k 31.10.2014. Ten konstatuje, že tržby za letní i 
zimní sezonu jsou oproti očekávání o 10 milionu nižší, proto vzniká závazek s.r.o. na za sdružením SKI. Viz příl. 4. 
 
Ad 5) 
M. Němčíková postupuje k dalšímu bodu programu a předává slovo J. Vrzgulovi a ten informuje o přípravě SKI BÍLÁ 
Opennig. Lyžování s občerstvením tj. že při zakoupení permanentky dostanou poukázku na občerstvení. 
K brigádnickým hodinám sděluje, aby si členové zkontrolovali počty svých brigádnických hodin. Pro členy sdružení, 
kteří nemají odpracované brigádnické hodiny je možno pořídit sezónní permici za částku 1.500,- Kč. Pokud mají 
odpracované hodiny, pouze odevzdají karty k nabití s časovým předstihem.  Nabízí k nahlédnutí seznam brigádnických 
hodin.  
Další dotazy nebyly vzneseny, proto se přechází k dalšímu bodu programu. 
 
 
Ad) 6  
M.Němčíková  otevírá bod č. 6 a to je informace o návrhu změn stanov a předává slovo I.Barabášovi, který představuje 
3 základní změny, které se zatím na základě pověření VV snaží do  nových Stanov  spolku zapracovat. Další změny by 
měly být pouze formální. Informuje o procesu připomínkování a to zveřejněním na stránkách sdružení. M.Němčíková 
shrnuje celý proces připomínkování. Dotaz  k tomuto bodu nebyl vznesen, a proto se pokročilo k dalšímu bodu 
programu 
 
Ad 7) 
 M.Němčíková  předává slovo J.Kutáčovi, aby přednesl zprávu o stavu plateb členských příspěvků.  
Členské příspěvky jsou vybírány buď na konferencích a VH a nebo jsou hrazeny bezhotovostně na účet.  J.Kutač 
upřednostňuje bezhotovostní platbu a sděluje bankovní spojení. Připomíná  výši členských příspěvků pro nezletilé a 
pro členy v produktivním a seniorském věku. Sdělil, že na dnešní konferenci je přítomno 66 členů, stav členské 
základny se od poslední VH nezměnil. Otevírá diskuzi. Slovo si přebírá S.Olšák a konstatuje, že dochází u některých 
členů ke skluzům v platbách. V souladu se stanovami neplatiči budou informování o možnosti jejich vyloučení ze 
sdružení.  
 
Ad 8) 
M.Němčíková předává slovo S. Olšákovi, který přednáší Program závodu na Bílé  . 
 
Termíny  3.1 - 4.1. 2015      RKZ 1 žáci  
                21.2.-22.2 .2015   FIS UNI + MČR juniorů 
                14.3.- 15.3.2015   Madeja Cup předžáci 
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Kontaktní osobou pro přihlášení na závody je S.Olšák a to formou mailové přihlášky.  
 
 
 
 
 
Ad 10)  
M.Němčíková předává slovo S.Skoumalovi předsedovi trenérské rady, který  přednáší zprávu o sportovní činnosti 
závodního  oddílu.  Viz příl. č.5 
 
 
Ad 11) 
 M.Němčíková  konstatuje,  že program konference byl naplněn až k poslednímu bodu a tím je diskuze : 
 

• Slovo si nárokuje S.Olšák k info k nabídce  svazu lyžařů .  

• Dotaz P. Kutáč.. k členství SKI Bílá v  AHS . Odpovídá S.Olšák s tím, že bylo ze strany V doporučeno členství 
s.r.o. v AHS.Byla podána přihláška a s.r.o. vyjednává o podmínkách vstupu.  
 

Ad 12) 
 
Závěrečné slovo M.Němčíková předává S.Olšákovi, který děkuje členům za účast a pozornost na konferenci, přeje 
příjemné prožití Vánočních svátků a Nový rok. Zahajuje neoficiální část konference, a tím je malé pohoštění.  
Jednání konference skončeno v 19.27 hod. 
 

 

  Mgr. Jana Pavlůsková 

Zapisovatel 

 

 

Přílohy : 

Příloha č. 1 
Příloha č. 2 
Příloha č. 3 
Příloha č. 4 
Příloha č. 5 
 
 
 
 
 
 


